



UMEC - WUCT
WORLD UNION OF CATHOLIC TEACHERS
UNION MONDIALE DES ENSEIGNANTS CATHOLIQUES
UNION MUNDIAL DE EDUCADORES CATOLICOS

**MESSAGE DU CARDINAL VERSALDI, PRÉFET DE LA CONGRÉGATION
D'ÉDUCATION CATHOLIQUE - MESSAGE OF CARDINAL VERSALDI, PREFECT OF
THE CATHOLIC EDUCATION CONGREGATION**

7 nov. 2019

Abbiamo ricevuto la comunicazione sulla prossima riunione annuale del Consiglio dell'Unione Mondiale degli Insegnanti Cattolici -UMEC-WUCT, che avrà come tema centrale "*Educare: sentieri di libertà o sentieri di violenza?*" che si terrà a Bruxelles dal 14 al 17 novembre 2019.

Esprimiamo sincera gratitudine ai rappresentanti dell'UMEC-WUCT per l'opera di servizio all'educazione cattolica e ci è gradita l'occasione per far giungere il nostro incoraggiamento per il buon esito dei lavori del Consiglio a promozione delle finalità dell'Unione.

Auspichiamo, altresì, che l'incontro favorisca il coinvolgimento nell'UMEC-WUCT di giovani docenti. La loro partecipazione contribuirà a favorire una presenza efficace e aggiornata dell'Unione nella complessità odierna dell'educazione nonché un incremento dei contatti con le Organizzazioni Internazionali nei progetti di cooperazione e condivisione.

Lieti di valerci della circostanza, porgiamo il nostro distinto ossequio.

We received the communication on the next annual meeting of the Council of the World Union of Catholic Teachers -UMEC-WUCT, which will have as its central theme "*Educate: paths of freedom or paths of violence?*" to be held in Brussels from 14 to 17 November 2019.

We express our sincere gratitude to the representatives of the UMEC-WUCT for the service of Catholic education and we welcome the opportunity to send our encouragement for the success of the Council's work to promote the aims of the Union.

We also hope that the meeting will encourage the involvement of young teachers in the UMEC-WUCT. Their participation will help foster an effective and up-to-date Union presence in today's complexity of education as well as an increase in contacts with International Organizations in cooperation and sharing projects.

Pleased to use the circumstance, we offer our distinguished treat.

Nous avons reçu la communication lors de la prochaine réunion annuelle du Conseil de l'Union mondiale des enseignants catholiques -UMEC-WUCT, qui aura pour thème central "*Eduquer: des chemins de la liberté ou des chemins de la violence?*" qui se tiendra à Bruxelles du 14 au 17 novembre 2019.

Nous exprimons notre sincère gratitude aux représentants de l'UMEC-WUCT pour le service de l'éducation catholique et nous nous félicitons de l'occasion qui nous est donnée d'encourager le succès des travaux du Conseil visant à promouvoir les objectifs de l'Union.

Nous espérons également que la réunion encouragera la participation de jeunes enseignants à l'UMEC-WUCT. Leur participation contribuera à favoriser une présence efficace et actualisée de l'Union dans la complexité actuelle de l'éducation, ainsi qu'un renforcement des contacts avec des organisations internationales dans le cadre de projets de coopération et de partage.

Heureux d'utiliser les circonstances, nous offrons notre traitement distingué.

**Recognized by the Holy See as an international Catholic organization, UMEC-WUCT is a member of the OIC Conference.
As an NGO, it has consultative status with the Council of Europe, Ecosoc, Unesco and Unicef.**

President: Guy Bourdeaud'hui - bourdeaudhui@telenet.be - tel. 0032 33840525 - Sinjorendreef 40, 2980 Zoersel - Belgium
Ecclesiastical Assistant: Mgr. Vincent Dollman, Archeveque de Cambrai - secretariat.monseigneur@nordnet.fr +33 327813496
Secretary-General: Giovanni Perrone - g.perrone1@alice.it - tel. +39 3286298436
Treasurer: John Lydon - john.lydon@stmarys.ac.uk

Address: Clivo Monte del Gallo, 48 - 00165 Roma

Tel. +39 06634651 - fax. +39 0639375903 - e-mail: umec@org.va - umec.wuct@gmail.com
<http://wuct-umec.blogspot.com>